



# Inventek Systems

Embedding Connectivity Everywhere

Date: 02 January, 2019

To whom it may concern:

Inventek Systems (2 Republic Rd, Billerica, MA 01862, United States of America) represented by President and CEO, Martin Tierney, hereby authorizes and appoints "R-GROUP" Ltd., (ITN 7719418985, Address: 123112, Russia, Moscow, Presnenskaya Naberezhnaya 10, office 537) to represent at Russian governmental authorities and custom union of governments: Russia, Kazakhstan, Belorussia, Armenia and Kyrgyzstan; hold activities being concerned with Inventek Systems equipment importing at customs area of given governments, file, issue and receive declarations as well as notifications and statements, understand specifications, put signatures and stamps, provide with technical documentation to customs governmental authorities.

The power of attorney is valid for 3 years.

Всем заинтересованным сторонам:

Inventek Systems (2 Republic Rd, Billerica, MA 01862, Соединенные Штаты) в лице President and CEO, Martin Tierney, уполномочивает ООО "Р-ГРУПП" (ИНН 7719418985, Адрес: 123112, Россия, Москва, Пресненская набережная 10, офис 537) представлять свои интересы в государственных органах России и Евразийского экономического союза государств: Россия, Казахстан, Беларусь, Армения, Киргизия; проводить мероприятия, связанные с обеспечением ввоза на таможенную территорию этих государств оборудования производства компании Inventek Systems, подавать и оформлять и получать заявления, сведения о технических характеристиках, декларации и нотификации, ставить подписи и печати, предоставлять техническую документацию в государственные органы. Доверенность действительна в течении трех лет.

Best Regards,



President & CEO

Martin Tierney

[Martint@inventeksys.com](mailto:Martint@inventeksys.com)

2 Republic Road Billerica, Ma 01862

*2 Republic Road • Billerica, MA 01862  
Tel: 978-667-1962 • Fax: 978-667-1949*